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Obiectul intrebarii: Controlul importurilor de produse alimentare cu grad 
ridicat de risc pentru sanatatea populației

Stimate domnule Președinte,

Recent, ati facut cunoscut; prin intermediul mass-media, faptul ca in Romania au fost 
importate produse citrice pentru a caror conservare s-au folosit substante interzise in Uniunea 
Europeana.

Apreciem faptul ca Autoritatea pentru Protectia Consumatorului s-a sesizat si a 
avertizat populatia asupra riscurilor deosebite pentru sanatate implicate de consumul unor 
asemenea produse alimentare contaminate.

Cu toate acestea, dincolo de recomandarea pe care ati formulat-o consumatorilor 
romani de a studia etichetele produselor pe care le achitizioneaza, se pune, totusi, întrebarea: 
cum a fost posibil ca asemenea produse sa patrunda pe piata autohtona fara a li in prealabil 
verificate, mai ales, atunci cand este vorba de importuri provenind de pe piete unde 
standardele europene nu sunt riguros respectate? In aceasi logica, va rugam sa ne informati, 
domnule presedinte, ce masuri preventive concrete intentionati sa adoptati pentru asigurarea 
unui control mai riguros al produselor importate si evitarea repetarii unor asemenea situatii 
cu grad ridicat de risc pentru sanatatea populației?

Solicit raspuns scris. \

Senator/Stefan Mihu


